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Dění v Bělči 
Nedobrá finanční situace v obci si vyžádala velká úsporná opatření 
Na začátku letošního roku nastaly dramatické události v oblasti splácení dluhů 
mikroregionu Bratronicko vůči firmě ČNES. Mikroregion zaplatil splátku v 
nedostatečné výši a kvůli tomu došlo bohužel k výzvám k doplacení celého dluhu, 
který činí kolem 22 milionů korun (přibližně polovina z toho by padla na obec 
Běleč). Zastupitelstvo vedlo a vede dále jednání, ve kterém se snaží zajistit, aby 
se takovéto situace neopakovaly. Jedním z výsledků je i dopis mikroregionu, který 
je zveřejněn v tomto čísle na straně 2. 
Jediným výsledkem, který vyplynul z problémů na počátku roku, je to, že přesněji 
známe výši splátek za kanalizaci na tento rok. Tabulka splátek je uvedena na 
straně 3 v tomto čísle. Celková výše splátek je 1 688 057,- Kč, pokud nám firma 
ČNES odpustí splácení části dluhu, může se však vyšplhat až na 2 388 057.- Kč, 
pokud by firma ČNES trvala na splácení všech dohodnutých splátek. Celý 
rozpočet obce je přitom 3 637 000,- Kč. Je tedy vidět, že obec je zavázána 
smlouvami s předchozích let ke splátkám ve výši 65% rozpočtu, což je výrazně za 
jejími možnostmi. I na splácení levnější varianty chybí v letošním rozpočtu cca 
630 000,- Kč. 
Obecní zastupitelstvo se na zasedání 1. dubna shodlo na nutnosti maximálních 
úsporných opatření, aby bylo možné dostát závazkům obce vzniklým v důsledku 
výstavby kanalizace. Opatření jsou zejména tato: bude snížen počet zaměstnanců 
obce na nezbytně nutné minimum, tj. jedna administrativní síla a pracovníci na 
údržbu obce, kteří jsou placeni Úřadem práce, s minimálním podílem obce na 
jejich platech; obecní zastupitelstvo zrušilo odměny všech zastupitelů kromě 
starosty, ten bude pobírat odměnu vyšší o cca 2000,- měsíčně (tj. 13 796,- 
hrubého) a převezme část práce pro obec nutné; pokud to bude třeba, nebudou 
přijaty dotace, tím se ušetří podíl obce na těchto dotacích; bude se maximálně 
šetřit na všech drobných položkách rozpočtu. Těmito opatřeními bychom mohli 
ušetřit přibližně 300 000,- Kč, což je polovina minimální potřebné částky. Další 
opatření budou pravděpodobně přijata, až bude zřejmé, zda je třeba splácet i 
druhý dluh firmě ČNES, jak dopadlo přesně vyúčtování kanalizace mezi obce 
Běleč a Bratronice a jak se vyvíjejí daňové příjmy obce. 
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Petr Bureš, předseda finančního výboru 
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Oficiální dopis Obecního zastupitelstva obce Běleč odeslaný mikroregionu 
 

Svazek obcí mikroregionu Bratronicko,č. p. 35, 273 63 Bratronice 
 

Věc:  požadavek na vyúčtování a smluvní vypořádání akce kanalizace a ČOV pro 
obce Běleč, Bratronice a Dolní Bezděkov 
 
Obecní zastupitelstvo obce Běleč se na zasedání 1. dubna 2008 jednomyslně shodlo 
na zaslání těchto požadavků na Svazek obcí mikroregionu Bratronicko. Jedná se o 
vyřešení nejasností, které nastaly při výstavbě kanalizace a ČOV pro obce Bratronice, 
Běleč a Dolní Bezděkov. 
V dubnu 2007 jsme na schůzce v přítomnosti V. Štěrby a JUDr. Sršně žádali o dodání 
vyúčtování a podkladů, toto jsme dále zopakovali na zasedání v přítomnosti V. Štěrby 
dne 18. června 2007, dále několika ústními upozorněními a dopisem 7. ledna 2008. 
Bohužel musíme konstatovat, že do dnešního dne jsme od Vás požadované podklady 
a vyúčtování nedostali. Vaše požadavky na úhradu splátek půjčky SFŽP a 
dodavatelských úvěrů ČNES jsou nejasné, postrádají podklady a v některých 
případech jsou zjevně chybné. 
Požadujeme proto, aby Svazek obcí mikroregionu Bratronicko najal externí účetní 
firmu, která provede vyhodnocení akce k aktuálnímu datu, a to z hlediska smluvního i 
finančního tak, aby byl jasný podíl obcí Běleč a Bratronice na závazcích vzniklých 
v souvislosti s touto akcí. Výsledkem bude : 

• jasné rozúčtování veškerých nákladů na kanalizaci 
• rekapitulace půjček od SFŽP i dodavatelských úvěrů a jejich rozdělení  
• rekapitulace veškerých dotací a jejich rozdělení 
• průběh fakturace a plateb za kanalizaci 
• průběh vracení DPH za stavbu a jeho použití na splátky  
• další položky související s kanalizací 

Vyhodnocení akce vyjasní a zrekapituluje nejasnosti v rozdělení dotací, půjček a 
nákladů, navrhne způsob rozdělení závazků, které v souvislosti s výstavbou vznikly. 
Dále bude součástí vyhodnocení rozvaha o možných budoucích platbách a jejich 
podmínkách, zejména zádržného na dotaci. Součástí vyhodnocení budou veškeré 
dokumenty, které se v souvislosti s výstavbou kanalizace vyskytly, budou zhodnoceny 
jejich právní a smluvní důsledky a budou navrženy jejich doplňky a změny. 
Požadujeme uzavřít dohodu o externí účetní firmě mezi Svazkem obcí mikroregionu 
Bratronicko, obcí Bratronice a obcí Běleč. Obce se budou podílet na výběru účetní 
firmy, zadání úkolu a budou průběžně informovány o postupu analýzy na pravidelných 
schůzkách. Dále se obce budou rovným dílem podílet na financování této účetní firmy. 
Firma bude vybrána nejdéle do konce dubna 2008. Vyúčtování bude hotovo nejdéle 
do konce června 2008. 
Tuto možnost pokládáme za poslední, která umožní dojít k jasnému a jednoznačnému 
vypořádání výše uvedené akce vlastními prostředky Svazku obcí mikroregionu 
Bratronicko. Pokud nebude požadavku vyhověno, budeme nuceni nechat celou akci 
přezkoumat nezávislým kontrolním orgánem. 
Závěrem konstatujeme, že naším prvořadým cílem je řádné plnění veškerých 
závazků, které má obec Běleč prostřednictvím Svazku obcí mikroregionu Bratronicko 
vůči SFŽP i firmě ČNES. 

Za obecní zastupitelstvo obce Běleč starosta J.Rohla, místostarostka A.Šnoblová  



Splátky kanalizace v roce 2008 
 

 

Splátky firmě ČNES 
NZ 249/2007 N 256/2007 NZ 250/2007 N 257/2007 

datum 
splátka úrok 

starý 
úrok splátka úrok 

celkem 

1.1.2008 150000,00 178335,00 0,00 140000,00 2) 116696,00 585031,00 
1.4.2008 150000,00 43222,00 5000,00 140000,00 2) 41208,00 379430,00 
1.7.2008 150000,00 42102,00 5000,00 140000,00 2) 41208,00 378310,00 

1.10.2008 150000,00 41434,00 5000,00 140000,00 2) 41660,00 378094,00 
1.1.2009 150000,00 40303,00 5000,00 140000,00 2) 41660,00 376963,00 

 
Splátky Státnímu fondu životního prostředí 

datum splátka úrok celkem 

1.1.2008 104385,00 1) 4175,00 1) 108560,00
1.4.2008 104385,00   18389,00   122774,00
1.7.2008 104385,00   18200,00   122585,00

1.10.2008 104385,00   18100,00   122485,00
1.1.2009 104385,00   18000,00   122385,00

 Poznámky 
1) Peníze z rozpočtu 

roku 2007 
2) Splátka se podle ústní 

dohody zatím 
neprovádí 

 Veškeré částky v Kč 

 
 

Splátky celkem 

datum rezerva z roku 
2007 

celkem bez 
splátky viz 

pozn. 2) 

celkem se 
splátkou viz 

pozn.  2) 
1.1.2008 200000,00 1) 245031,00 385031,00
1.4.2008     362204,00 502204,00
1.7.2008     360895,00 500895,00

1.10.2008     360579,00 500579,00
1.1.2009     359348,00 499348,00

 Celkem 1688057,00 2388057,00

Ve schváleném 
rozpočtu na rok 2008 

 SFŽP 414000,00 
ČNES 644000,00 
Celkem 1058000,00 

 
 

Z výše uvedených tabulek vyplývá, že v letošním rozpočtu chybí v lepším případě 
(když nebude ČNES trvat na všech splátkách) 630 057,- Kč a v horším případě 
1 330 057,- Kč. 
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Rozbité čerpadlo v jímce odpadů možná i trochu pomohlo 
Opět se rozbilo čerpadlo v bělečské jímce odpadů. Přestože je to záležitost velmi 
nepříjemná, tato zkušenost nám paradoxně přinesla i zjištění, která jsou pro Běleč 
velmi důležitá. Někteří obyvatelé Bratronic si totiž znovu stěžovali, že jim v 
Bratronicích o víkendu zapáchala kanalizace. Upozornil jsem je tedy, že máme 
poruchu a do čističky odpadních vod musíme fekálie vozit fekálními vozy. Z toho 
jasně vyplývá, že jejich obvinění na adresu Bělče jsou neopodstatněná. 
Při vyvážení fekálií auty jsme zaznamenali čas, za který se jímka opět naplnila. 
Tyto informace budeme moci použít proti argumentům projektanta a Mikroregionu 
Bratronicko, kteří nám stále tvrdí, že naše jímka byla naprojektována správně. 
Také se ozývají hlasy našich občanů, kterým se nelíbí, že se provoz kanalizace 
nefunkčním čerpadlem prodražuje. Obecní zastupitelstvo Bělče o tomto problému 
ví a už v minulosti podniklo mnoho kroků k obnovení dřívějšího provozu na 
přečerpávací stanici. Bylo by jistě velmi vhodné, abyste nás VY, OBČANÉ BĚLČE 
podpořili v našem úsilí o tuto obnovu. Napište na OÚ dopis, o tom co se Vám 
nelíbí na dnešním stavu kanalizace v Mikroregionu, (nezapomeňte se podepsat) 
ať máme další argumenty k jednání s projektantem. Tlachat někde u piva nebo u 
obchodu dokáže každý, ale zasadit se o správnou a pro nás potřebnou věc, jako 
je například funkční kanalizace, musíme všichni. Kanalizace je přece pro nás 
všechny přínosem, nemusíme řešit odvoz fekálií ze svých nemovitostí stačí jen 
spláchnout a je to. Projektant musí vidět, že jsou nespokojeni všichni občané, že 
to, co navrhl v projektu (i přes tehdejší upozorňování ze strany bělečských, že je 
to nedostatečné), tedy jedno čerpadlo do přečerpávací stanice (a také následný 
zápach při provozu), je špatnou vizitkou jeho práce.                                   Starosta 
Jízdní řády autobusů 
Požádal jsem občany, kteří využívají autobusové spojení do Kladna, aby se 
vyjádřili k NÁVRHU NOVÉHO JÍZDNIHO ŘÁDU. Na OÚ přineslo své 
věcné připomínky 7 občanů. Na jednání s ČSAD v Kladně byl ředitel společnosti 
seznámen s požadavky občanů z obcí, kterou linka Kladno - Zbečno projíždí. 
Bude utvořeno kompromisní řešení, které bude dopravní společností v dohledné 
době zasláno na OÚ. 
Zároveň chci upozornit ty občany, kteří začali bez dostatečných informací šířit 
paniku o zhoršení dopravního spojení, aby si příště řádně pročetli obecní vývěsku 
nebo nástěnky v obci a řádně se seznámili s dokumenty, než začnou vykřikovat 
nepodložená tvrzení, telefonovat na všechny strany a do různých institucí. Navíc 
se ještě nedokázali v těchto telefonátech ani představit. Anonymy se nikde 
zabývat nebudou, ale takoví stěžovatelé poškozují solidnost celé obce.    Starosta 
Kouzelnou čarodějnickou noc už máme za dveřmi 
Čarodějnice se blíží. Dřevo jsem zajistil od revírníka pana Moravce. Naši mladí 
nebudou letos muset jezdit daleko, pouze kousek za bývalou hájovnu na Koutech. 
Využijeme i vlastní zdroje, protože je nutno porazit kaštan u dětského dopravního 
hřiště. Jeho dřevo se využije na základ hranice a jelikož je vlhké, nejspíš celé 
neshoří a bude se moci využít i pro příští rok. Hranice nebude velká z důvodu 
umístění hned vedle obytných domů a volně rostoucích stromů. Vinárna se chystá 
opět připravit tradiční opékání buřtíků, možná bude i další program a tak si 
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přejme, aby se letošní Čarodějnice vydařily jako ty loňské, jen s tím rozdílem, že 
naši mladí uhlídají letos bělečského Krále. Držíme jim palce.                     Starosta 
 
Jarní úklid někteří bělečtí opět nepochopili 
O víkendu 11. – 13.4. proběhl v Bělči tradiční jarní úklid. Přestože v Kurýru téměř 
každý měsíc už mnoho let informujeme o tom, jaký odpad kam patří a co se smí 
dávat do kontejnerů na velkoobjemový odpad, přestože se každé obecní 
zastupitelstvo snaží maximálně vyjít občanům vstříc a organizuje různé akce na 
legální a navíc v naprosté většině bezplatný úklid nejrůznějšího odpadu, stále jsou 
v Bělči lidé, kteří buď svou naprostou neznalostí nebo spíše svou bezohledností 
každý takový úklid nám všem prodraží. Při jarním úklidu byly v kontejnerech na 
velkoobjemový odpad opět naházeny i takové věci jako mixér, elektrická sekačka, 
různé plasty, polystyren či třeba asfaltová lepenka. Takové odpady nám 
samozřejmě firma odmítla odvézt a přetřídit je museli pracovníci OÚ. Děkujeme 
vám, kteří jste tak líní rozdělit svůj odpad na jednotlivé druhy a odložit je tam, kam 
patří. Vaše počínání ve výsledku poškozuje nás všechny!  

Starosta, V.Fejfar, A.Šnoblová, L.Burešová 
Zprávičky z naší školičky 
Vážení přátelé, 
je tu měsíc duben a my bychom Vás opět chtěly informovat o tom, co se událo v 
mateřské školce. Tak především proběhl zápis dětí na školní rok 2008/9. Ve 
školce v září přivítáme tyto nováčky: Malvínku Černou, Michaelku Fejfarovou, 
Aničku Francovou, Sarah Ennie Krušinovou a Lucinku Plachou. Všichni se na ně 
už moc těšíme a přejeme si, aby se jim u nás líbilo a našla se tu pro ně spousta 
nových kamarádů. 
V úterý 18. března jsme uspořádaly pro veřejnost „Velikonoční výstavu.“ Konala 
se v prostorách zasedací místnosti OÚ Běleč. Přišlo se na ni podívat dost lidí a 
podle ohlasů se líbila. Nejvíce však dětem, které se zde mohly pochlubit svými 
výrobky a také vyzkoušet malování vajec horkým voskem. Touto cestou chceme 
poděkovat OÚ Běleč za pomoc při pořádání výstavy. 
Další naše poděkování patří panu Fejfarovi, který nám odvezl svým autem starý 
papír do sběrny a všem lidem, kteří nám papír donesli. Moc nám takto pomáháte, 
peníze za sběr využijeme pro děti. Další předpokládaný sběr bude na podzim. 
Koncem dubna začneme s dětmi jezdit na předplavecký výcvik do bazénu v 
Tuchlovicích. Výuka bude probíhat společně s MŠ Žilina v deseti lekcích.  
Na stránkách „Kurýra“ se s Vámi těšíme na setkání opět v měsíci květnu, do té 
doby všem našim příznivcům přejeme hodně pohody a klidu v jarním období.                   

lm&jd 
Hlásí se  ZŠ a MŠ Bratronice 
2.dubna děti ze školy i školky přivítaly jaro maškarním rejem. Připravily si opravdu 
krásné a vtipné masky, mohly si i zasoutěžit. Všichni, kdo měli snahu, byli 
odměněni. 
9.dubna navštívili nejstarší žáci Muzeum čokoládových obrazů v Praze. Mohli si 
kromě prohlídky výstavy vyzkoušet i sami malování rozehřátou čokoládou na 



papír a také tvořili vlastní čokoládovou figurku z barevné čokolády. Za správně 
vyplněný znalostní test o čokoládě a o malíři čokoládových obrazů dostali od 
průvodkyně odměnu – pravý kakaový bob. 
16.dubna jsme všichni ze školy i školičky shlédli představení v loutkovém divadle 
Lampion v Kladně - „Mach a Šebestová“. 
21.dubna k nám přijel pan fotograf, který fotil nejen jednotlivce a sourozence a 
kamarády, ale i celé třídy. Zůstane nám tak trvalá památka na letošní školní rok. 
22.dubna oslavíme Den Země – připomeneme si ho ekologickými projekty ve 
vyučování a vycházkou do přírody. 
23.dubna se žáci 4.ročníku opět zúčastní projektu Středočeského kraje Mladý 
cyklista. Absolvují 2.část teoretické výchovy a zakončí v červnu jízdou zručnosti 
na dopravním hřišti v Kladně. 
2. a 9.května vyhlašujeme pro žáky ZŠ volné dny.  
5.května se žáci 4. a 5.ročníku vypraví do hvězdárny ve Slaném.  
7.května zveme všechny maminky a babičky na malou školní besídku ke Dni 
matek. Bude se konat ve školní tělocvičně od 15.30 hod. Součástí bude i prodejní 
výstava výrobků dětí. U té příležitosti proběhnou ve škole i třídní schůzky, 
vyučující poskytnou rodičům informace o prospěchu a chování žáků. 
Fotky ze všech školních akcí si můžete prohlédnout na našich webových 
stránkách, kde se dozvíte i další zajímavosti o škole. www.zsbratronice.cz 
Přeji všem krásné jaro a veselou mysl.                            Jitka Tenklová, ředitelka 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Na snímku jsou zachyceny práce dětí ZŠ Bratronice, které malovaly čokoládou. 
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http://www.zsbratronice.cz/


 
Dalším snímkem si připomínáme příjemnou atmosféru březnové Velikonoční 
výstavy MŠ Běleč v prostorách zasedací místnosti bělečského Obecního úřadu. 
 

Společenská rubrika 
BLAHOPŘEJEME                   
Všem našim spoluobčanům, kteří v měsících dubnu a květnu slaví svá životní či 
rodinná jubilea, přejeme dobré zdraví a méně starostí. V tomto Kurýru 
blahopřejeme paní Ivaně Kubové, paní Olze Gaydošové, panu Karlu Fejfarovi, 
panu Jindřichu Albrechtovi, paní Ivance Bůžkové a panu Františku Michálkovi. 
Přejeme vám všem stálou osobní pohodu!                          Starosta, OZ a redakce 
 
 

Výrek Kurýrek 
Ahoj kamarádi! 
V minulém Kurýru jsem pro vás  připravil soutěž. Správnou odpověď jsem však dostal 
pouze od čtyřletého Michala Samce, který s maminkou vyhledal Kurýra na internetu, 
aby lépe viděl barevná vajíčka. Míša je tak šikovný, že s pomocí kalkulačky dokázal 
spočítat, že v březnovém Kurýru bylo rozházeno celkem 76 velikonočních vajíček. Míšo, 
děkuji ti za odpověď a slíbenou sladkou odměnu máš připravenou na Obecním úřadě. 
Měj se hezky. Vy ostatní můžete zkusit soutěžit zase někdy příště.   Váš výrek Kurýrek 
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Tulák Charlie 
Většina z vás asi zná toho 
černobílého pejska, co bydlí u 
srubu na konci 
vesnice. Je to pejsek 
neposeda, zvědavý jako 
opička. Kromě toho je také 
velmi družný a když má 
možnost (resp. když on si 
myslí že má možnost), tak 
překoná 
všechny překážky, aby se 
podíval do společnosti. Je 
naprosto socializovaný, 
od malička zvyklý i na děti a 
tak největší nebezpečí je to, 
které hrozí jemu 
samotnému (například od 
jedoucího auta). Jeho výletům 
nezabránila ani stálá 
přítomnost psí kamarádky a 
proto je dočasně (než bude 
plot v takovém stavu, 
aby ho nepřekonal) uvázaný 
na řetězu a pohybu si užije, 
když pejskům přivezu 
jídlo, což je téměř každý den. 
Přesto ho někdo opakovaně 
(nepochybně v dobré 
víře) odvazuje, čímž vystavuje pejska nebezpečí, že ho něco přejede a proto 
tímto dotyčného žádám, aby to již nedělal.      Děkuji za pochopení. Miroslav Putík  
 
Informace ze Spolku hradu Jenčov 
Jen před několika málo dny členy Spolku čekalo velmi nepříjemné překvapení, 
když došli k Jenčovu. Uviděli spoušť po řádění vandalů – lavičky u hrádku byly 
vytrhané a zničené. Tento obrázek se jim bohužel nenaskytl poprvé. Proč někdo 
jen tak zničí práci druhého asi normální člověk těžko pochopí... 
Spolek se i přes tyto neblahé zkušenosti snaží stále pracovat, obnovovat, 
udržovat a vylepšovat krásné přírodní místo obohacené o historickou památku. 
Nedávno požádal příslušné úřady o povolení vykácet několik stromů v nejbližším 
okolí Jenčova. Toto povolení bylo uděleno a navíc se v blízké budoucnosti chystá 
další z archeologických průzkumů této nejmenší zříceniny hradu v Čechách. 
Spolek se však nezabývá jen stavebními a úklidovými pracemi.  
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Na počátek června opět chystá na prostranství u bělečského kostela kulturně-
historický program Bělečské půtky a šarvátky.  
Bližší informace přinese květnový Kurýr.                                                          –bul-  
  
Královský průvod z Prahy na Karlštejn  
aneb cesta Karla IV. s korunovačními klenoty 6. a 7. června 2008  
Nejslavnější český panovník, Karel IV., z Boží milosti císař římský a král český, se 
na počátku června tohoto roku opět vrátí na svůj legendární hrad.  
V pátek 6. června dopoledne vyjede císař Karel z Pražského hradu přes Staré 
Město pražské, Smíchov, Radotín, Černošice, Dobřichovice, Lety, Řevnice a 
Hlásnou Třebaň, aby po dvoudenní pouti večer v sobotu 7. června uložil 
korunovační klenoty Svaté říše římské, které nechal před několika týdny ukazovat 
poutníkům ze všech koutů Evropy v kapli Božího těla na Dobytčím trhu v Novém 
Městě pražském, zpět do bezpečí hradu Karlštejna. Karel IV. se svým nejbližším 
dvorem a vzácnými hosty vstoupí do Velké věže Karlštejna a na oltář kaple 
Svatého Kříže a pod ochranu světců, jejichž podobizny zdobí skvostný interiér 
svatostánku, uloží nejvzácnější symboly Svaté říše římské – říšskou císařskou 
korunu, kopí sv. Longina a říšské jablko.  
Císař Karel s chotí Eliškou, dvořanstvem a vzácnými hosty z Porýní-Falce, 
Opolského vojvodství, Burgundska a Bratislavského kraje bude provázet vzácný 
poklad přes pražská historická města i středočeské obce. Všude, kudy bude 
Královský průvod projíždět, bude přivítán purkrabími, rychtářem a představiteli 
města. Pro lid prostý i urozený bude v každém místě zastavení Královského 
průvodu připraven bohatý program - historické veselice, ukázky středověkých 
tanců a řemesel i s ochutnávkami staročeských jídel, rytířské souboje a v závěru 
cesty pod hradem Karlštejn i velký turnaj císařových rytířů.  
Neobvyklá historická slavnost se letos uskuteční podruhé, stejně jako vloni  
symbolicky otevře hlavní turistickou sezonu ve Středočeském kraji i v Praze. Cesta 
historickým jádrem hlavního města a pak půvabným údolím řeky Berounky se 
může stát také vítaným zpestřením víkendového programu každého ze zájemců – 
sami se můžete připojit jak k historickému průvodu, tak k jeho doprovodným 
slavnostem. Více se o průvodu dozvíte na stránkách www.kralovskypruvod.cz. 
 
PROGRAM: 

pátek 6.6.2008 
10.00 Pražský hrad - 11.00 Staroměstské náměstí   
16.00 Radotín - 17.30 Černošice - 19.30 Dobřichovice 
20.00 Dobřichovice - koncert Hradišťan 
 
sobota 7.6.2008 
10.00 Dobřichovice - 11.00 Lety - 12.00 Řevnice   
14.30 Hlásná Třebaň - 15.30 Karlštejn (louka u mostu) 
17.30 - uložení klenotů do kaple sv. Kříže 
20.00 Karlštejn - koncert Miro Žbirka, Gulo Čar - louka u mostu 

 

http://www.kralovskypruvod.cz/


Důležité informace 
• Letní svoz popelnic bude v Bělči zahájen v pondělí 12.5. Od této doby bude 
svoz pro všechny známky pouze v každé sudé podělí, tedy 26.5., 9.6., 23.6.,... 
• Svoz trávy od občanů bude fungovat od začátku května každé pondělí. 
Pracovníci OÚ budou svážet trávu za stejných cenových podmínek jako v loňském 
roce. Podrobnější informace občané získají v úředních hodinách na OÚ. 
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Český svaz žen Kamenné Žehrovice pořádá v sobotu 31.5.2008 
výlet do soukromé ZOO Chleby u Nymburka. 

 

Odjezd autobusu je v 7,30 ze Bělče a pokračuje na Bratronice, Lhotu, 
Žilinu a Kamenné Žehrovice.  
Návrat v odpoledních hodinách. 
Vstupné do ZOO: dospělí   70,- děti 40,- Kč. 
Doprava :              dospělí 140,- děti 70,-Kč.  
Zájemci se mohou hlásit u Vaška Fejfara. 

INZERCE 
Studentka Gymnázia Kladno nabízí pro žáky ZŠ doučování – Aj, Fj, Ma, Čj, F, Ch 
a další podle domluvy - Bratronice, Sýkořice, Běleč. Kontakt: 721 064 909. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

Přijďte si vyzkoušet unikátní cvičení na klouby a páteř  
každý čtvrtek od 19 hodin  

v sále Kulturního domu v obci Lhota 
 
Tato soustava je účinným ozdravným cvičením pro udržení a zlepšení 
pružnosti páteře a kloubů. Při tomto cvičení je koncentrována pozornost 
na jednotlivé oddíly páteře, které se procvičují postupně a veškeré pohyby 
jsou vedeny tak, aby masírovaly obratle, okolní vazy a kloubní pouzdra/ 
tyto prvky jsou převzaty z tajné muslimské jógy. 

 
Při tomto cvičení jsou zařazovány další zajímavé aktivity: 

Cvičení čchi kung, taoistické cvičení na ozdravění, práce s obuškem - 
používá se na podporu hubnutí a dále na osteoporózu a celulitidu. 

 
Cvičení vede pí. Kůrková, tel.:  739 053 058  

 
Cena: 50,-- Kč/hod.;  30,-- Kč/hod. pro důchodce



 

- 11 - 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

PŮJČOVNA - PRODEJNA 
„Vše pro zahradu“ 

Půjčovna vznikla jako reakce na nový životní styl přicházející na venkov 
a stále rostoucí ceny. Jen málo domácností si může dovolit drahé, kvalitní 
stroje, které nabízíme v naší půjčovně. Koupit si stroj, který je zapotřebí 
1-2x ročně se finančně nevyplatí. S námi na něj nemusíte šetřit, dělat 
místo v domě a ztrácet čas jeho údržbou.  

Stačí nás navštívit!!! 
 
V půjčovně je pro Vás připraven tento sortiment 
 

• drobné nářadí 
• zahradní technika 
• profi stroje pro náročné  

 
 
Prodejna zahradnických potřeb nabízí zboží, které si půjčit nemůžete. 
Přijďte si k nám vybrat z následující nabídky 
 

• květiny, keře, stromky 
• substráty, hnojiva 
• nářadí na zahradu 
• ochranné pomůcky 

 

Najdete nás v areálu Penzionu u Sajdlů 
            Bratronice 54  

Tel: 736 610 175, 603 112 735 
e-mail: info@nekupujto.cz 
www.nekupujto.cz 

 
 

Těšíme se na Vás. 

mailto:info@nekupujto.cz
http://www.nekupujto.cz/
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Ekologie pro normální lidi - firma Elektrowin informuje: 
Pokračování z minulého Kurýra – odevzdávání kompletních vysloužilých 
elektrospotřebičů k recyklaci: 
 

Jak se kompletnost posuzuje 
Mechanické elektrozařízení (točivé aj.) je spojením motoru, hnané části 
(převodovka, buben) a nosné konstrukce s pláštěm. Do této skupiny patří např. 
odstředivky prádla, ventilátory, mixéry, vysavače, šicí stroje, zahradní sekačky, 
brusky, pily, hoblíky a vrtačky. 
Sporáky, trouby, varné desky, žehličky, fritézy, varné konvice či elektrické pájky 
se řadí mezi tzv. tepelná elektrická zařízení. Aby byl přístroj kompletní, musí 
obsahovat systém tvorby tepla (topné těleso), nosnou konstrukci a zařízení 
umožňující získanou tepelnou energii využít – tedy plotnu, troubu či fritovací 
nádobu. 
Kombinace výrobku užívající k podpoře své funkce oba druhy energie, tedy 
mechanickou i tepelnou, je ve své podstatě stejně jednoduchá. U většiny těchto 
výrobků lze stanovit jejich mechanický a tepelný základní charakter. Patří sem 
pračky, myčky, vysoušeče vlasů, teplovzdušné ventilátory či horkovzdušné 
páječky. Stejně jako u předchozích dvou skupin, i zde je zařízení tvořeno 
motorem, hnanou částí (buben, hlavní čerpadlo) a skříní či pláštěm spotřebiče.  
Pouze zdánlivě odlišná jsou elektrozařízení k chlazení a mrazení, tvořená 
soustrojím motor/kompresor, chladicí okruh, nosná konstrukce. 
Poslední skupinu s obecným názvem „jiné“ tvoří elektrozařízení, která ke své 
funkci využívají indukce. Náleží sem svařovací přístroje, nerotační holicí strojky, 
mikrovlnné trouby a indukční plotny. U těchto zařízení lze identifikovat 
komponenty pouze dva – indukční zdroj a nosnou konstrukci. 
Uvedené komponenty představují jednoduchý rozlišovací klíč, podle něhož lze 
rozeznat zpětně odebrané zařízení od běžného odpadu.  
 
Z důvodu velmi důležitých událostí na našem Obecním úřadu v posledních 
týdnech i měsících otiskujeme celý zápis z veřejného zasedání OZ 1.4.2008: 
 
Zápis ze  zasedání obecního zastupitelstva obce Běleč č. 5 v roce 2008 
 
Datum:  1. 4. 2008 v 19:00 hodin  
Místo:    malá zasedací místnost OÚ ve Bělči 
Zúčastnili se:  členové OZ Petr Bureš, Milan Cyrus, Ilona Dvořáková, 

Václav Fejfar, Jiří Rohla, Alena Šnoblová 
Omluven:  člen OZ Miroslav Bureš 
 
 
Program: 

1. Zahájení, schválení programu, kontrola usnesení z předchozích zasedání 
2. Projednání úsporných opatření pro zachování vyrovnanosti rozpočtu 
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3. Projednání postupu pro získání vyúčtování akce kanalizace od 
mikroregionu Bratronicko 

4. Závěr 
 

1. Zahájení, schválení programu, kontrola usnesení z předchozích 
zasedání 

Zasedání zahájil starosta J. Rohla. Přečetl program zasedání, ten byl jednomyslně 
schválen. Kontrola plnění usnesení byla přesunuta na příští veřejné zasedání. 
 
2. Projednání úsporných opatření pro zachování vyrovnanosti rozpočtu 
P. Bureš seznámil zastupitelstvo s celkovou odhadovanou výší splátek na akci 
kanalizace v roce 2008, která vyplynula ze splátek, které již proběhly. Tabulka 
splátek je přílohou zápisu tohoto zasedání s tím, že splátka úvěru ČNES podle NZ 
250/2007 N 257/2007 se zatím nesplácí. Mikroregion však nemá souhlas ČNES 
s nesplácením této částky písemně potvrzen. Z tabulky plyne, že v rozpočtu 2008 
chybí na splátky nejméně 630 000,- Kč, ale pokud by měl být splácen i úvěr podle 
NZ 250/2007 N 257/2007, tak to může být i 1 330 000,- Kč.  
OZ prodiskutovalo jednotlivé položky rozpočtu a dohodlo se na následujících 
úsporných opatřeních: 

• Obec Běleč bude maximálně šetřit na drobných položkách rozpočtu – 
nákup drobného materiálu, knih do knihovny, telefonech ( možno ušetřit 
cca 30 000,- Kč) 

• Obec Běleč zváží příjem dotací, na které byly v rozpočtu rezervy (možno 
ušetřit cca 119 000,- Kč) 

• Obecní zastupitelstvo změní strukturu odměn zastupitelů tak, že starosta 
bude mít maximální možný příjem a ostatní odměny budou zrušeny 
(možno ušetřit cca 50 000,- Kč) 

• Počet obecních zaměstnanců bude omezen na nezbytně nutný – zůstane 
pouze jeden obecní zaměstnanec na obecním úřadě (paní Svobodová) a 
budou přijati pouze zaměstnanci zcela hrazení úřadem práce, případně 
jeden zaměstnanec na údržbu obce, kterému bude doplácena mzda 
z prostředků obce. Ušetření bude dále analyzováno. 

Celkový efekt těchto opatření je odhadován na cca 300 000,- Kč, úspory budou 
dále analyzovány po realizaci opatření. 
Odměny zastupitelů : 

• Starosta – má nárok na až 8 780,- Kč a až 4krát 1 254,- Kč, tj. 13 796,- 
Kč 

Návrh ve výši 100,0% maxima, tj. 13 796,- Kč 

• Místostarosta – má nárok na až 7 220,- Kč a až 4krát 1 254,- Kč, tj. 
12 236,- Kč 

Návrh ve výši 0,0% maxima, tj. 0,- Kč 
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• Předseda výboru – má nárok na až 840,- Kč a až 170,- Kč, tj. 1010,- Kč 

Návrh ve výši 0,0% maxima, tj. 0,- Kč 

• Člen zastupitelstva – má nárok na až 260,- Kč a až 170,- Kč, tj. 430,- Kč 

Návrh ve výši 0% maxima, tj. 0,- Kč 
 
Zaměstnankyně obce paní Monika Kouglová je zaměstnána jako administrativní 
pracovnice a uklízečka. OZ se rozhodlo zrušit místo paní Kouglové s vyplacením 
tříměsíčního odstupného. 
 
OZ jednomyslně schválilo změnu odměn zastupitelům ve výši 13 796,- Kč 
starosta, 0,- Kč místostarosta, 0,- Kč předseda výboru a 0,- Kč člen zastupitelstva. 
 
OZ jednomyslně schválilo opatření omezení počtu zaměstnanců na jednu 
administrativní sílu a na zaměstnance zcela hrazené úřadem práce s tím, že 
jednomu zaměstnanci může být doplácena mzda z prostředků obce. Dále schválilo 
postup při redukci počtu zaměstnanců a pověřilo starostu J. Rohlu realizací tohoto 
postupu podle platných zákonů. 
 
3. Projednání postupu pro získání vyúčtování akce kanalizace od 

mikroregionu Bratronicko 
 
Obecní zastupitelstvo prodiskutovalo problémy s vypořádáním stavby kanalizace 
mezi obce Bratronice a Běleč a dohodlo se na následujícím postupu: 

• Obecním zastupitelstvem byl zformulován dopis mikroregionu Bratronicko, 
který je přílohou tohoto zápisu, jeho obsahem jsou jednoznačné 
požadavky na způsob vypracování vypořádání mezi obce Běleč a 
Bratronice a termíny, ve kterých by mělo být toto vypořádání hotovo 

• O dopise budou informováni zástupci mikroregionu na jeho nejbližším 
zasedání 

• Občané budou informováni v Bělečském Kurýru 
 
OZ jednomyslně schválilo znění dopisu Svazku obcí mikroregionu Bratronicko  a 
obci Bratronice o způsobu a termínech vypracování vypořádání akce kanalizace a 
ČOV mezi obce Běleč a Bratronice a pověřilo starostu J. Rohlu zasláním tohoto 
dopisu a informováním členů mikroregionu na nejbližším zasedání Svazku obcí 
mikroregionu Bratronicko. 
 
4. Závěr 

 
Starosta ukončil zasedání.                                                     Zapsal Petr Bureš 



FOTBAL 
V prvním jarním kole jsme podlehli domácímu SK Vinařice 0:4. O týden později 
jsme doma přivítali Spartu Dřetovice, se kterou jsme remizovali 2:2. V sobotu 
19.4. jsme hráli opět doma a porazili jsme Slovan Kladno B 4:1. 

-lp- 
Rozpis dalších utkání jarní části sezóny: 

18.kolo 27.4. 10:15 SK Kam. Žehrovice „B“ – SK Běleč 
19.kolo 3.5. 17:00 SK Běleč – Baník Stochov 
20.kolo 10.5. 17:00 Baník Švermov – SK Běleč 
21.kolo 17.5. 17:00 Sokol Družec – SK Běleč 
22.kolo 24.5. 17:00 SK Běleč – Č. V. Dobrá „B“ 
23.kolo 1.6. 17:00 SK Doksy „B“ – SK Běleč 
24.kolo 7.6. 14:30 SK Běleč – SK V. Přítočno 
25.kolo 14.6. 17:00 TJ Unhošť – SK Běleč 
26.kolo 21.6. 17:00 SK Běleč – SK Stehelčeves 

 
 SK Běleč  pořádá  

1.6.2008 na fotbalovém hřišti od 10:00 hodin 
 

D Ě T S K Ý   D E N 
 

plný zábavy, soutěží, her a odměn. 
V případě nepříznivého počasí  
se sejdeme v Kulturním domě. 

Bělečský Kurýr, měsíční zpravodaj Obecního úřadu Běleč, 
vydává obec Běleč, člen mikroregionu Bratronicko; OÚ Běleč čp. 64, 273 63, 
pošta Bratronice; tel. 312 659 151, e-mail: belec@belec.cz,   
Registrace na Ministerstvu kultury e.č. MK ČR E 10593 
Redakce: L.Burešová (-bul-), e-mail: kuryr@belec.cz;  internet: www.belec.cz   
Příspěvky dodejte na OÚ Běleč nebo e-mailem do 10. dne v měsíci.  
Autorské značky: starosta (-st-); obecní zastupitelstvo (-oz-); obecní úřad (-ou-); 
ředitelka L. Matoušková a učitelka J. Dvořáková - MŠ (-lm&jd-)  
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